
PORTCULLIS NOTICES

1 November 2021 開曼群島持續進行最終受益人之義務
開曼群島政府已於2021年10月25日發出提醒函，說明有限責任公司及有限責
任合夥公司持續存在的最終受益人義務，公司必須在任何資料變更發生後30日
內，提交充分、確實且最新的最終受益人資料。

此舉符合公司法第十七A篇、有限責任公司法第12篇、有限責任合夥公司法第
8篇、以及依上述各法所制定的各項規章的規定。

於2020年10月至2021年9月的期間，註冊處即對違規行為處以300多筆行政罰
款。

倘 貴公司尚須提供任何上述資料，請貴公司務必儘速洽詢貴公司的關係經理
處理此事。

感謝 貴公司對此事的關注。
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This Circular does not constitute and is not to be construed as the provision of legal, investment or tax advice or as an 
invitation or solicitation to make any investment. Readers should not act in reliance on any statement contained in this 
publication without first obtaining appropriate professional advice. The information contained in this Circular should 
not be relied on as a substitute for advice. While all reasonable attempts have been made to ensure that the 
information contained in this Circular is accurate, we, Portcullis (BVI) Ltd and our affiliated companies of the Portcullis 
Group (a list of which can be viewed at www.portcullis.co) accept no responsibility for any errors or omissions it may 
contain, whether caused by negligence or otherwise, or for any losses, however caused, sustained by any person that 
relied on it.
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